
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 2. marts 2017 stillet følgende spørgs-

mål nr.  606 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr.  606:  
”Ministeren bedes oversende en statistik for, hvor mange af de telefoniske henven-
delser til lægevagten/akuttelefonen, der efterfølgende er blevet sendt til konsulta-
tion ved en læge i Region Hovedstaden før og efter indførelsen af akuttelefonen 
1813. Ministeren bedes i forlængelse heraf bekræfte, at antallet af telefoniske hen-
vendelser, der bliver videresendt til at blive set af en læge burde være højere efter 
indførelsen af akuttelefonen, da uddannelsesniveauet ved de personer, der foretog 
visitationer i den tidligere lægevagt-ordning var bedre end i den nuværende ordning 
med akuttelefonen.” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Region Hovedsta-

den. Jeg vil på den baggrund besvare spørgsmålet snarest efter, at bidraget er modta-

get, og forventer at kunne gøre dette medio april 2017. 

 

 

Med venlig hilsen 
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